



3 kg

Yeast for fattening and milk



5 kg

Live Yeast helps in growth, fattening and milk production

- These mineral blocks are formulated to support the increase in fattening performance prepared to meet the mineral, trace minerals and salt needs of cattle and cattle.
- There are no cases of eating or licking non-food items (stone, earth, wool, bone, bag, cloth, etc.) arising from mineral deficiency.
- It is ideal for use in livestock of all ages and breeds. Yeast powder can improve the palatability of animal feed, making it more appealing to animals. This can lead to increased feed intake, which can improve the growth and productivity of animals.
- It is a natural, herbal mixture block that has a calming effect on cattle and sheep livestock. It increases the appetite and can help benefit from feeding.

Usage:

- It is 40g/day for cattle (Bovine) and 5g/day for sheep (Ovine) Consumption may be a little high in the first days depending on the animal's need, but it returns to normal within a few days.

Packaging:

- 3 kg round block
- 5 kg square

منع مشاكل الجهاز الهضمي

فاتح الشهية والتسمين

طاقة وحيوية

تساعد الخميرة الحية في النمو والتسمين وإنتاج الحليب

- تم تصنيع هذه الكتل المعدنية لدعم زيادة أداء التسمين المعدة لتلبية احتياجات المعادن والمعادن النادرة والملح للماشية والماشية
- لا توجد حالات أكل أو لعق المواد غير الغذائية (الحجر، التراب، الصوف، العظام الأكياس، القماش، إلخ) ناتجة عن نقص المعادن
- إنه مثالي للاستخدام في المواشي من جميع الأعمار والسلالات
- يمكن أن يحسن مسحوق الخميرة استساغة العلف الحيواني، مما يجعله أكثر جاذبية للحيوانات. يمكن أن يؤدي ذلك إلى زيادة تناول العلف، مما يمكن أن يحسن نمو وإنتاجية الحيوانات
- وهو عبارة عن خليط عشبي طبيعي له تأثير مهدئ على الماشية والأغنام. يزيد من الشهية ويمكن أن يساعد في الاستفادة من الرضاعة

طريقة الاستخدام

- 40 جرام / يوم للماشية الكبيرة و 5 جرام / يوم للأغنام و الماشية الصغيرة قد يكون الاستهلاك مرتفعاً قليلاً في الأيام الأولى اعتماداً على حاجة الحيوان ولكنه سيعود إلى طبيعته في غضون أيام قليلة،

التعبئة

- كيلو على شكل كتل دائرية 3
- كجم مربع الشكل 5

Recommended by the vets!

أوصت بها الأطباء البيطريون!